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Gecombineerde commissie Sociaal Domein / Economie Financiën Toerisme en Recreatie 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Conceptverslag van de vergadering de dato 14 mei 2018 
 
Aanwezig  
Voorzitter: B. Rooding-Eurlings 
Cie griffier:  E. Theunissen 
Leden SD: N. Dauven(AB), B. Hardij(AB), N. v.d. Venne(AB), I. Paulussen-Bosman(AB), J. Kleijnen(VSP), J. v.d. Worp(VSP), G. Ruijter(VSP), N. Gilissen(VVD),  

M. Smeets-Vermariën(VVD), W. Scheres(VVD), H. Baaij(PGP), D. Kamphuis(PGP), M. Knubben(CDA), M. Verheggen-Penders(CDA)*, H. Maenen(CDA) en 
J. Prevoo(CDA) 

Leden EFTR: N. Dauven(AB), B. Hardij(AB), N. v.d. Venne(AB), V. Marx(AB), Silverentand-Nelissen(VSP), C. Jamin(VSP), F. Eurlings(VSP), N. Gilissen(VVD), T. 
Rooding(VVD), T. Peeters(VVD), C. Fulmer-Bouwens(PGP), R. Engels(PGP), K. Spoelstra(PGP), M. Knubben(CDA), C. Bisschops(CDA), J. Pluijmen(CDA) 

College:  demissionair wethouder B. Dauven, demissionair wethouder R. Meijers en demissionair wethouder J. Vermeer  
Directie: B. Mennens 
Ambtenaren: D. Velthorst-Duijkers 
 
Afwezig:  W. Weerts(AB), J. Blom(CDA) en H. Aussems(PGP) 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid  
De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Zij heet de aanwezigen van harte welkom, met name de tijdens de 
raadsvergadering van 7 mei jl. voorgedragen en benoemde burgerleden en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht.  
Conform afspraak in het presidium worden vanavond eerst de agendapunten van de commissie SD behandeld en 
aansluitend de agendapunten van de commissie EFTR.  

2. Spreekrecht burgers Voor het spreekrecht is geen aanmelding ontvangen. 

3. Vaststelling van de agenda / aanmelden 
punten voor de rondvraag 

Lid H. Baaij vraagt de commissie om het op verzoek van de fractie PGP geagendeerde bespreekpunt 5.l 

betreffende de parkeerverordening vanavond niet te behandelen. De fractie zal hier op een later moment op 

terugkomen. 

De commissie stemt in met dit verzoek. De gewijzigde agenda wordt vastgesteld. 

De fractie VSP heeft vragen voor de rondvraag ingediend. Het overzicht is in iBabs geplaatst. 
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4.a Actielijst commissie SD 

 

De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. 

Inbreng lid M. Knubben ten aanzien van het innovatiebudget sociaal domein/toegezegde tussenevaluatie en 

binnenklimaat basisschool/normen frisse scholen. 

 

Beantwoording demissionair wethouder B. Dauven inzake: normen Frisse Scholen. 

Toezeggingen demissionair wethouder B. Dauven: 

 Metingen: zodra de metingen hebben plaatsgevonden wordt de raad op de hoogte gebracht van de uitslag. 

4.b Actielijst commissie EFTR Dit agendapunt is na agendapunt 7 behandeld door de leden van de commissie EFTR. 

5. Bespreekpunten  

5.a Toelichting Jaarstukken Openbaar 
Onderwijs door de heer P. Groos en 
presentatie door mevrouw D. Velthorst-
Duijkers inzake procedure jaarstukken 

Demissionair wethouder B. Dauven vraagt de commissie eerst in te gaan op het overlegrecht, zodat men het 
schoolbestuur daarover kan bevragen. 
 
Inbreng eerste termijn leden D. Kamphuis, H. Maenen en N. Dauven. 
Aanvullende vraag van demissionair wethouder B. Dauven. 
Reactie lid H. Maenen. 
 
Beantwoording de heer P. Groos (voorzitter Stichting kom Leren inzake: afname leerlingenaantal/verwachting 
toename leerlingenaantal per teldatum 1 oktober 2018 scholen Berg en Terblijt en Broekhem, 
meerjarenbegroting/afname leerlingenaantal, verschil getallen 2018, samenvoeging scholen Vilt en Berg en 
Terblijt/twee schoolbesturen/Stichting kom Leren geen aanspraak op school in Vilt/geen verzoek tot 
samenvoeging scholen ontvangen/opheffing school Vilt, huisvestingsplan/geen voorkeur uitgesproken voor 
nieuwbouw of renovatie/adequate bestemming financiële middelen/gemeentelijke ambitie ten aanzien van Frisse 
Scholen concept A of B/marktontwikkelingen/gemeentelijke verantwoording adequate besteding budget, 
opheffingsnorm/3 jaar doorlopen bekostiging/vast bekostigingsstelsel primair onderwijs/solvabiliteit 
stichting/gemeentelijke opheffingsnorm/gemiddelde schoolgrootte/waarborgen kwaliteit onderwijs/wettelijke 
opheffingsnorm, wezenskenmerken primair en openbaar onderwijs/opname in begrotingen en jaarrekeningen/ 
concept jaarverslag 2017, begroting en overlegrecht.  
Reactie leden M. Maenen, N. Dauven en H. Baaij. 
Aanvullende schriftelijke beantwoording: in de vergadering van 14 mei werd een vraag over een optelling in de 
begroting 2018 gesteld. Er bleek inderdaad een getal verkeerd te worden weergegeven. Voor het totaal resultaat 
had dat overigens geen gevolgen, dat was goed opgenomen. Het aangepaste overzicht is als bijlage bij het 
verslag gevoegd. 
 
Aanvullende beantwoording de heer J. Linkens (lid College van Bestuur) inzake: conceptbegroting/overlegrecht 
gemeente/definitieve vaststelling door Raad van Toezicht/toekomstige structuur, innovatiemiddelen ad  
€ 400.000,00/vergaren vermogen/vrije ruimte/besteding aan onderwijs/structurele inzet op personele 
lasten/innovatiebudget/verzoek aan scholen een goed plan te schrijven/middelen bovenschools aanvragen/rol op 
stichtingsniveau/invulling aan eigen opleidingscentra/relatie naar andere opleidingsinstellingen, besteding 
innovatiebudget aan personeel, materieel of externe ondersteuning/aanscherpen doelstellingen.  
Reactie leden H. Maenen en M. Knubben.  
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Inbreng tweede termijn lid D. Kamphuis. 
Beantwoording de heer J. Linkens inzake: schooljaren 2018-2019/2019-2020/beschikbaar stellen budget, 
resultaten richting leerlingen/achteraf meten opbrengsten/inschakelen andere instellingen deelnamen onderzoek 
naar opbrengsten inzet innovatiemiddelen/herkenbaar borgen in schoolorganisatie/onafhankelijk van incidentele 
subsidie en condities waaraan voorstellen moeten voldoen/informatief aan raad ter beschikking stellen. 
Mevrouw D. Velthorst-Duijkers verzorgt een presentatie betreffende de procedure rondom de jaarstukken. 
Reactie leden M. Knubben en D. Kamphuis. 
 
Beantwoording demissionair wethouder B. Dauven inzake: consequenties gemeentelijke begroting apart inbrengen 
en besluitvorming door raad. 
Toezegging demissionair wethouder B. Dauven: 

 Betreffende de procedure rondom de jaarstukken wordt een raadsnota ter besluitvorming aan de raad 
voorgelegd. 

Reactie lid D. Kamphuis. 
 
De voorzitter dankt de heren Groos en Linkens en mevrouw Velthorst-Duijkers voor hun inbreng. 

5.b Presentatie MEE door M. Nauta-Demacker 
en L. Lejeune (consulent/cliëntonder-
steuners bij MEE Zuid-Limburg) 

Rond 19.45 schorst de voorzitter de vergadering. 
Rond 19.50 uur heropent de voorzitter de vergadering. 
 
Mevrouw L. Lejeune en mevrouw M. Nauta-Demacker verzorgen een presentatie over MEE. 
Reactie leden N. Dauven, J. Kleijnen, H. Baaij en H. Maenen. 
 
Beantwoording mevrouw M. Nauta-Demacker inzake: nieuwe privacy wetgeving/aanpassen mailsystemen en 
mailverkeer/toestemming van cliënten/privacyverklaring/verantwoording bij besturen van organisaties/ 
coördinatorenrol vanuit MEE Zuid-Limburg/bespreking in Sociaal Team/punt van aandacht, complete 
lijst/deelname huisartsen/berichtgeving van en aan huisartsen/praktijkondersteuners/deelname onderwijs/ 
berichtgeving van en naar onderwijs, communicatie/ondersteuning tijdens keukentafelgesprek/doorverwijzing 
door huisartsen/gedegen Wmo-medewerkers/onafhankelijke positie MEE/rechten cliënt/bezwaarschriften/ 
oplossingsgericht werken, kwaliteit hulpverlening/onafhankelijk landelijk onderzoek/eigen onderzoek door MEE, 
tevredenheid cliënten/cliënttevredenheidskaart/bespreken resultaten/kwartaalrapportage richting gemeente/ 
verslaglegging in jaarverslag, publicatie in weekblad gemeente, zorgmijders en oorzaken. 
Reactie leden H. Maenen, J. Kleijnen en I. Paulussen-Bosman. 
 
De voorzitter dankt mevrouw L. Lejeune en mevrouw M. Nauta-Demacker voor hun inbreng. 

5.c Dienstverleningsovereenkomst met 
Omnibuzz 

De voorzitter deelt mee dat de heer G. Vreuls (directeur Omnibuzz) aanwezig is om eventuele vragen te 
beantwoorden. 
Inbreng lid J. Kleijnen. 
 
Beantwoording demissionair wethouder B. Dauven inzake: verzoek volgen regeling gemeente Maastricht/ 
huidige regeling en toename kosten. 
Reactie lid J. Kleijnen. 
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5.d Schrijven (101) Omnibuzz 1e wijziging 
begroting 2018, conceptbegroting 2019 & 
meerjarenperspectief 2020-2022, met 
verzoek indienen zienswijze raad vóór 31 
mei 2018 

Inbreng leden M. Knubben en D. Kamphuis. 
 
Beantwoording de heer G. Vreuls inzake: prijs per taxi of per zone, verschil in tarieven/verzoek om wens voor 
uniform tarief opnemen in reactie aan Omnibuzz, verhoging inkooptarief/verschil tussen begroting 2018 en 1e 
wijziging 2018/aframing in 2017/verschil begroting 2017 en 2018 rond € 1.8 miljoen, toename vervoer/prijs in 
vervoersaspect/toename telefonische contacten/meer personele inzet klantadministratie en callcenter, 
overname callcenter BZM/publiekrechtelijke regiecentrale/vergissing in het aantal personeelsleden, nieuwe AVG-
functionaris/opnieuw extern opzetten salarisadministratie/toename personele kosten, standpunt Dagelijks 
Bestuur/begroten op basis van realiteit/bijstelling in 2017-2018, afspraak met gemeente inzake maximaal aantal 
zones per klant/mogelijkheden beïnvloeden reisgedrag klanten/indicatiestelling/constateringen monitoren en 
rappelleren/controle mogelijk misbruik, gewijzigd reispatroon klanten/gewijzigd lijnennet Arriva/wegvallen 
lijnen/maatwerkoplossingen, lijnen zijn gestrekt/veranderede loopafstand dichtstbijzijnde halte/toename 
gebruik van Omnibuzz, verplaatsing ziekenhuis Kerkrade/toename vervoer richting Heerlen/specialisaties vanuit 
Heerlen naar Sittard en omgekeerd/gewijzigd reisgedrag klanten, goede naam Omnibuzz/weinig klachten en 
toename participatie klanten. 
 
Toezegging de heer G. Vreuls: 

 De vraag van lid J. Kleijnen of het € 9,90 per taxi of per zone is wordt via het verslag beantwoord. 
Schriftelijke beantwoording: Alle tarieven worden altijd in rekening gebracht per zone. Dit speciale tarief van 
€ 9,90 wordt in rekening gebracht vanaf de zesde reiszone. Voor de eerste 5 reiszones en de opstapzone worden 
de reguliere klanttarieven in rekening gebracht. Vanaf de zesde reiszone wordt het tarief van € 9,90 per 
pashouder per zone in rekening gebracht. In het geval dat een begeleider en/of meereizende meereist, wordt dit 
zonetarief dus maar één keer in rekening gebracht (dus per voertuig). In het geval als meerdere pashouders de 
rit zouden maken, wordt dit tarief wel per pashouder in rekening gebracht. Twee pashouders betalen vanaf de 
zesde reiszone dus twee keer dit tarief per zone. Dit heeft ermee te maken dat een tarief niet kan worden 
uitgesplitst over verschillende passen. In praktijk komt dit overigens (bijna) niet voor. 
Het tarief van € 9,90 is zo vastgesteld in het kader van zoveel mogelijk gelijke tarieven. Andere gemeenten 
(Maastricht en Heerlen) waar deze regeling ook van toepassing is, hebben vanaf zone 6 ditzelfde tarief. 
Het tarief is zoveel duurder dan de eerste 5 zones omdat deze busjes buiten hun normale rijgebied gaan rijden, 
omdat het een langere rit is. Ze rijden vaak leeg terug en zijn moeilijker te combineren met andere ritten 
binnen hun rijgebied. De prijs van € 9,90 is ongeveer tweemaal de huidige kostprijs van 1 zone (dus de heen rit 
en de lege terugrit). Hierdoor is deze extra service (a de standaard 5 zones) nagenoeg kostendekkend voor 
gemeenten. De gebruiker betaalt. Het komt in de buurt van taxi kosten, maar met dien verstande dat de eerste 
5 zones dus goedkoop zijn. 
 
Reactie leden J. Kleijnen, D. Kamphuis en M. Knubben. 
Beantwoording demissionair wethouder B. Dauven inzake: opnemen wens uniform tarief in reactie aan Omnibuzz/ 
verlaging tarieven gebruikers betekent toename kosten voor gemeente/besluit is aan de raad, basistarief 
openbaar vervoer, toename gebruikers Omnibuzz, verschil in kosten per gemeente/standaardisering,  
Toezegging demissionair wethouder B. Dauven: 

 De wens voor een uniform tarief wordt meegenomen in de reactie richting Omnibuzz. Het college komt te 
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zijner tijd terug bij de raad om de begroting bij te stellen. 
Reactie lid M. Knubben. 
Beantwoording de heer G. Vreuls inzake: pijlers Omnibuzz/algemene voorzieningen/openbaar vervoer/bepaling 
tarieven niet onder tarief openbaar vervoer in verband met aanzuigende werking richting Omnibuzz. 
De voorzitter dankt de heer Vreuls voor zijn bijdrage. 

5.e Schrijven (160) WOZL inzake jaarstukken 
2017, 1e begrotingswijziging 2018, 
begroting 2019 inclusief meerjarenraming 
2020 – 2022 

Inbreng leden H. Baaij, J. Kleijnen en M. Knubben. 
 
Beantwoording demissionair wethouder B. Dauven inzake: kosten passen binnen gemeentelijke begroting/ 
herschikking Wsw’ers MTB, herleving WSW/duur arbeidsmarktinstrument/behouden gebouwen en kennis/ 
beschut/ziekteverzuim/onrust bij draadbomen/van binnen naar buiten/positieve ontwikkelingen in 
groen/beschut blijft moeilijke doelgroep, oplegnotitie college/zienswijze zo doorgeven of via raadsnota, 
 
Toezeggingen demissionair wethouder B. Dauven: 

 Desgewenst kan de zienswijze worden weergegeven in een raadsnota. 
 

Beantwoording door de heer F. Dijk (Bestuurssecretaris WOZL en WSP Parkstad) inzake: vervreemding draad-
bomen/huidige status/keuze moment communiceren met doelgroep, overname draadboomactiviteit/Multifix 
buiten beeld, afscheid algemeen directeur de heer Van Kroonenburg 16 juni 2018/advies aan bestuur/navraag bij 
bestuur/voortzetten 2-hoofdige directie of 1-hoofdige directie met huidige MT/besluit name door bestuur. 
Reactie leden J. Kleijnen en M. Knubben. 
 
De voorzitter stelt voor dat er een raadsnota aan de raad wordt voorgelegd. 

5.f Jaarverslag kinderopvang Inbreng lid M. Knubben. 
Beantwoording demissionair wethouder B. Dauven inzake: jaarverantwoording kinderopvang, opstellen eigen 
jaarverslag/bespreken jaarverslag MIK/subsidierelatie 
Toezegging demissionair wethouder B. Dauven: 

 Verslaglegging is moeilijk, derhalve stelt de wethouder voor dat er in een volgende commissie een toelichting 
gegeven wordt. 

Reactie leden M. Knubben en H. Baaij.  
De voorzitter concludeert dat de commissie het op prijs stelt dat er in een volgende commissie een toelichting 
gegeven wordt over de huidige stand van zaken en eventuele knelpunten. 

5.g Schrijven (42) d.d. 090218 van VKKL/ 
Spirato inzake oproep tot ruimte en 
vertrouwen geven aan inwoners over eigen 
leefomgeving 

Er worden geen vragen gesteld. 

5.h Schrijven (43) d.d. 140218 van Right to 
Challenge inzake invoeren R2C 

Dit agendapunt is na agendapunt 7 behandeld door de leden van de commissie EFTR. 
 

5.i Schrijven (44) d.d. 150218 van de heer  
H. Vossen inzake brief aan Limburgse 
samenleving inzake voedselbank 

Inbreng leden B. Hardij en H. Baaij. 
 
Toezegging demissionair wethouder B. Dauven: 

 De wethouder zal deze brief doorgeven aan zijn opvolger.  
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5.j Schrijven (52) d.d. 260218 van Patiënten-
federatie inzake pleidooi voor een 
ouderenvriendelijke samenleving 

Inbreng leden H. Baaij en J. Kleijnen. 
Beantwoording demissionair wethouder B. Dauven inzake: ouderenbeleid, informatiepunt voor ouderen in de 
bibliotheek, ouderen persoonlijk thuis bezoeken, keukentafelgesprekken, Seniorenraad en financiële middelen 
richting ouderen. 
Toezegging demissionair wethouder B. Dauven: 

 De zaken op het gebied van het ouderenbeleid worden op papier gezet en aan de toekomstige wethouder 
verstrekt. 

Reactie lid M. Knubben. 

5.k Schrijven (102) GGD Zuid Limburg inzake 
financiële stukken 2017, 2018 en 2019 met 
verzoek indienen zienswijze raad vóór 1 
juli 2018 

Inbreng lid D. Kamphuis. 
Beantwoording demissionair wethouder B. Dauven inzake: budgettering GGD/bezuinigingsprogramma, extra 
financiële middelen naar jeugdgezondheidszorg/rol in jeugdzorg/rol op scholen/de-medicalisering/landelijke 
bepalingen, 0 tot 4 jarigen/belangen andere gemeenten/gewicht gemeente Valkenburg aan de Geul/ afspraak op 
het moment dat alle kleine gemeenten ergens tegen zijn en belangen Westelijke Mijnstreek en Maastricht - 
Heuvelland. 
Reactie lid D. Kamphuis. 

5.l Parkeerverordening Op verzoek van de fractie PGP is het agendapunt vanavond niet behandeld. De fractie stelt de parkeerverorde-
ning op een later moment aan de orde. 

6. Gewestelijke aangelegenheden  
commissie SD 

Er zijn geen zaken te melden. 

7. Rondvraag commissie SD De fractie VSP heeft vragen voor de rondvraag ingediend (zie bijlage). 
 
Rond 21.15 uur schorst de voorzitter de vergadering zodat de leden van de commissie EFTR hun plaats in de 
vergadering kunnen innemen. 
Rond 21.24 uur heropent de voorzitter de vergadering voor de behandeling van de agendapunten door de 
commissie EFTR. 

4.b Actielijst commissie EFTR De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. 

Inbreng lid M. Knubben ten aanzien van actiepunt krimpgelden (22 november 2017), RIB 17.52 Groot onderhoud 

en geluidswerende maatregel A79 (31 januari 2018) en kunstwerk Kuurpark (23 januari 2018) 

Beantwoording demissionair wethouder R. Meijers inzake: krimpgelden, negatief advies college inzake plaatsing 

geluidsschermen, geluidswerende maatregel in de vorm van een aarde constructie, overleg met Rijkswaterstaat 

en eventueel plaatsen van zonnepanelen. 

Toezeggingen demissionair wethouder R. Meijers: 

 Zoals eerder aangegeven worden de krimpgelden als overzicht meegenomen in de kaderbrief. 

Toezegging demissionair wethouder J. Vermeer inzake:  

 De tekst op de actielijst aangaande het kunstwerk in het Kuurpark wordt aangepast. 

5.h Schrijven (43) d.d. 140218 van Right to 
Challenge inzake invoeren R2C 

Inbreng lid K. Spoelstra. 
 
De voorzitter concludeert dat wordt voorgesteld Right to Challenge en een nabijgelegen gemeente waar men hier 
ervaring mee heeft uit te nodigen om in een commissie een presentatie te komen geven.  
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5.m Schrijven (1) d.d. 041217 van mevrouw  
I. Eusen inzake bezwaar tegen plannen 
parkeerbeleid Valkenburg 

Inbreng leden M. Knubben, G. Silverentand-Nelissen, N. Dauven en C. Fulmer-Bouwens. 
Dit schrijven is op verzoek CDA fractie geagendeerd. 
De voorzitter heeft via de griffie vernomen dat in overleg met de  fractie CDA is besloten de briefschrijvers niet 
uit te nodigen voor deze commissievergadering. 
Reactie leden M. Knubben, N. Dauven en G. Silverentand-Nelissen. 
Beantwoording demissionair wethouder J. Vermeer inzake: reacties inwoners, ingang hanteren digitale systeem, 
toekomstige evaluatie, toename gebruik digitale systeem, punt van zorg, privacy/persoonsgegevens/inloggen via 
DigiD, continueren kraskaarten/fouten bij P1/fraudegevoeligheid kraskaarten,  antwoordbrief college en taken 
boa’s/bekeuren overtreder. 
Toezegging demissionair wethouder J. Vermeer: 

 Na de evaluatie zal het nieuwe college de cijfers achter de komma ook nog wegwerken. 
Reactie lid G. Silverentand-Nelissen. 
 
De voorzitter merkt op dat het antwoordschrijven aan mevrouw Eusen zal worden toegevoegd aan de agenda van 
de raadsvergadering van 19 februari jl. 

5.n Schrijven (26) d.d. 110118 van mevrouw  
T. van der Velden inzake parkeerkaarten 

Behandeling heeft plaatsgevonden onder agendapunt 5.m. 

5.o Schrijven (154) RUD ontwerpbegroting 
2019 + meerjarenraming 2020-2022, met 
verzoek zienswijze raad voor 8 juni 2018 

Er wordt geen nadere informatie gevraagd. 

6. Gewestelijke aangelegenheden  
Commissie EFTR 

Er zijn geen zaken te melden. 

7. Rondvraag commissie EFTR De fracties VSP heeft vragen voor de rondvraag ingediend (zie bijlage). 

8. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 21.58 uur de vergadering. Zij dankt de aanwezigen voor 
hun inbreng. 

 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Sociaal Domein van 11 juni 2018. 

 

 

 
B. Rooding-Eurlings            E. Theunissen, 

voorzitter             commissiegriffier 


